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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Nina Larsson (L)

2024/25:1200 Huvudmannaskap för och finansiering av ST-utbildningen i 
arbetsmedicin

Bristen på företagsläkare är i dag ett akut problem i Sverige. Det påverkar 
tillgången till företagshälsovård, och det försenar medicinska kontroller, 
rehabiliteringsutredningar och intyg för exempelvis blåljuspersonal. Detta 
riskerar inte bara människors hälsa och arbetsförmåga – det får också negativa 
konsekvenser för samhällets funktion och öppnar upp för fusk och undermålig 
arbetsmiljö.

Det finns i dag en bred samsyn mellan fackförbund, arbetsgivare, profession 
och akademi om behovet av långsiktig kompetensförsörjning inom 
arbetsmedicin. I en interpellationsdebatt i november 2024 underströk 
arbetslivsministerns företrädare vikten av att specialiteten i arbetsmedicin ska 
finnas kvar och fungera tillfredsställande. Karolinska institutet har i sitt svar till 
regeringen pekat på behovet av särskild översyn och beslut för att detta ansvar 
ska kunna tas. Trots detta saknas fortfarande beslut om huvudmannaskap för 
och finansiering av ST-utbildningen i arbetsmedicin.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Nina Larsson:

 

När avser statsrådet och regeringen att fatta beslut om huvudmannaskap för och 
finansiering av ST-utbildningen i arbetsmedicin, i syfte att säkra den 
långsiktiga kompetensförsörjningen av företagsläkare i Sverige?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-22
Besvaras senast
2025-06-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


